

QUINTIN CERTIFICATIONS, notified body identified under number 2927, awards the
QUINTIN CERTIFICATIONS, organisme notifié identifié sous le numéro 2927, attribue l'

CERTIFICATE OF ASSESSMENT OF QUALITY SYSTEM OF PPE PRODUCTION – MODULE D

Attestation d'évaluation du système de qualité de production des EPI – Module D

N° 2927/4815/D/07/24/0018

To the manufacturer:

Au fabricant

- GLOBESTOCK LTD - Mile Oak Industrial Estate - Maesbury Road – Oswestry – Shropshire - SY10 8GA - United Kingdom

To the Personal Protective Equipment Category III being the object of type examination certificates listed in appendix

Aux Equipements de Protection Individuelle catégorie III faisant l'objet des attestations d'examen de type listées en annexe.

Results of control are shown in the module D assessment report: RQC2024-096-1

Les résultats du contrôle figurent dans le rapport d'évaluation module D :

This certificate of PPE check covers following place

L'attestation de contrôle des EPI concerne le site suivant:

- GLOBESTOCK LTD - Mile Oak Industrial Estate - Maesbury Road – Oswestry – Shropshire - SY10 8GA - United Kingdom

Date of signature (day/month/year): 17/07/2024

Date de délivrance (jour/mois/année)

Date of issue (day/month/year): 17/07/2024

Date de délivrance (jour/mois/année)

Date of expiry (day/month/year): 16/07/2027

Date d'expiration (jour/mois/année)

The Head of QUINTIN CERTIFICATIONS

Le gérant de QUINTIN CERTIFICATION



G. QUINTIN
Validation électronique

QUINTIN CERTIFICATIONS authorizes the manufacturer to affix his identification number 2927 on each PPE conforms to the type as described in the type-examination certificate and which satisfies the applicable requirements of the PPE Regulation during the period of validity of the certificate "Module D"
QUINTIN CERTIFICATIONS autorise le fabricant à apposer son numéro d'identification (2927) sur chaque EPI conforme au type décrit dans l'attestation d'examen de type et qui satisfait aux exigences applicables du Règlement EPI durant la période de validité de l'attestation «Module D»
QUINTIN CERTIFICATIONS does not allow partial reproduction of this document and reproduction of the COFRAC logo. The full reproduction of this document is the only one allowed.
QUINTIN CERTIFICATIONS n'autorise pas la reproduction partielle de ce document et la reproduction du logo Cofrac. La reproduction intégrale de ce document est seule autorisée.

This certificate includes one page and 1 page of appendix
Cette attestation comporte une page et 1 page d'annexe

QUINTIN CERTIFICATIONS – 825 route de Romans – 38160 Saint Antoine l'Abbaye – France - TEL +33 (0) 7 66 29 39 28 – Email : info@quintincertifications.fr
SARL au capital de 10 000 € - SREN 848 919 676 - TVA intracommunautaire FR81848919676

QC-233-V2-trame AET module D

Appendix of CERTIFICATE OF ASSESSMENT OF QUALITY SYSTEM OF PPE PRODUCTION – MODULE D

Annexe de l'attestation d'évaluation du système de qualité de production des EPI – Module D

N° 2927/4815/D/07/24/0018

Concerned Personal Protective Equipment (page 1 of 1)

Equipements de Protection Individuelle concernés (page 1 de 1)

#	Trade mark <i>Marque commerciale</i>	Reference <i>Référence</i>	Type examination certificate number <i>Numéro d'attestation d'examen de type</i>	Date of Expiry <i>Date d'expiration</i>	Production site <i>Site de production</i>
PPE Type : Retractable type fall arrester – EN360:2023 <i>Type d'EPI: Antichute à rappel automatique – EN360 :2023</i>					
1	STOP	GSE514G	2927/4815/160/09/23/0025	11/09/2028	Globestock Ltd (UK)
2	STOP	GSE510SSK	2927/4815/160/09/23/0026	11/09/2028	Globestock Ltd (UK)
3	STOP	GSE514P	2927/4815/160/09/23/0027	11/09/2028	Globestock Ltd (UK)
4	SAVER	GSE414G GSE414P GSE410SSK	2777/24480-03/E00-00	24/06/2029	Globestock Ltd (UK)
PPE Type : Anchorage device Type B – EN795:2012 <i>Type d'EPI: Ancrage Type B – EN795 :2012</i>					
5	SENTRY	GSE230C GSE230S	2777/15570-01/E00-00	11/01/2026	Globestock Ltd (UK)

End of the PPE list

Fin de la liste des EPI

The PPE list is provided by the manufacturer on his own responsibility, it is subject to random inspection by the notified body.

La liste des EPI est fournie par le fabricant sous sa seule responsabilité, elle est l'objet d'un contrôle par échantillonnage de la part de l'organisme notifié.

QUINTIN CERTIFICATIONS authorizes the manufacturer to affix his identification number 2927 on each PPE conforms to the type as described in the type-examination certificate and which satisfies the applicable requirements of the PPE Regulation during the period of validity of the certificate "Module D"
 QUINTIN CERTIFICATIONS autorise le fabricant à apposer son numéro d'identification (2927) sur chaque EPI conforme au type décrit dans l'attestation d'examen de type et qui satisfait aux exigences applicables du Règlement EPI durant la période de validité de l'attestation «Module D»
 QUINTIN CERTIFICATIONS does not allow partial reproduction of this document and reproduction of the COFRAC logo. The full reproduction of this document is the only one allowed.
 QUINTIN CERTIFICATIONS n'autorise pas la reproduction partielle de ce document et la reproduction du logo Cofrac. La reproduction intégrale de ce document est seule autorisée.

This certificate includes one page and 1 page of appendix
 Cette attestation comporte une page et 1 page d'annexe

QUINTIN CERTIFICATIONS – 825 route de Romans – 38160 Saint Antoine l'Abbaye – France - TEL +33 (0) 7 66 29 39 28 – Email : info@quintincertifications.fr
 SARL au capital de 10 000 € - SREN 848 919 676 - TVA intracommunautaire FR81848919676

QC-233-V2-trame AET module D